


## Referat fra styremøte - Bruksveien 16.08.2022



Bærum Seilforening

<b>Tilstede:</b>	Marius Ellingsen, Erik Nodeland, Hillevi Torngren Myhre, Espen Raggan, Tarjei Mo Batalden, Hans Jakob Prydz, Einar Slottan, Reidar Berthelsen
<b>Forfall:</b>	Erling Poppe Oldervoll, Anniken Murstad, Christine Walder,
<b>Referent:</b>	Marius Ellingsen

<b>Innkalling:</b>		
Saksliste i Trello og oppdateres med egne saker fram til styremøtet.		
<b>Referat forrige styremøte/årsmøteprotokoll</b>		
Gjennomgått i møtet. Godkjent.		
<b>Innkommen post / e-post:</b>		
Legges i dropboks fortløpende.		
<b>Utgående brev/e-post:</b>		
Arkiveres i dropboks av den som sender.		
<b>Status/orienteringssaker:</b>		
<b>Økonomi:</b> Økonomirapport Likviditet Avvik - budsjett	<b>Bokført resultat kr. -</b> [redacted] Mangler mange føringer på inntekts- og kostnadssiden som det blir jobbet med og som skal etableres før møte med kontrollkomiteen 24. august. <b>Resultat korrigert for ikke førte poster ca. kr.</b> [redacted] <b>Likviditet kr.</b> [redacted] inkl. kostnad [redacted] Likviditet er begrenset, men kan holde ut året med mindre ekstraordinære utlegg. Marius og Erik bør etablere kontakt med banken for å få tilbud på lånefasiliteter. (Årsmøte beslutning at lånefasilitet opp til kr. 800.000 kan bli etablert). <b>Det er søkt om momskompensasjon for kr.</b> [redacted] <b>før avkortninger.</b> Effektiv utbetalingsbeløp er usikker og betalingen kommer først rundt 20. desember. <b>Det er blitt søkt om LAM-midler.</b> Å beløpsfeste er veldig vanskelig, men historisk ca. kr. 10-20.000	Erik N

	Møte med kontrollkomiteen torsdag 25. august. Må ha tall klart noen dager før-	
<b>Finansiering Informasjon medlemmer:</b>	<p>Finansieringsjobben må starte.</p> <p>Sparebanksstiftelsen DNB har ny søknadsfrist 1. september. Vi har for øyeblikket et aktivt prosjekt: To nye fevaer og nye fevaseil. Det siste ble levert i slutten av juli, og faktura er oppgjort. Tarjei søker avslutning av prosjektet slik at vi er i posisjon til å kunne søke på noe nytt til 1. september.</p> <p>Marius m. fl. snder søker aktuelle investeringer å søke om støtte før 1. september.</p>	<p>Erik N Marius</p> <p>Tarjei</p> <p>Marius</p>
<b>Utleie:</b> Booking/belegg	Kafe drift startet. Noe høy prising, trenger mer marketing... Har vært feriestengt så lenge det har vært sommerleir.	Hans Jakob Hillevi Myhre
<b>Sport</b>	<p><b>Trenerkoordinator:</b> Stillingen har vært utlyst på våre nettsider i sommer uten søkere. Etter samtaler med dagens trenerkoordinator Hedevig og andre justerer vi ned omfanget i stillingen for å gjøre den mer aktuell for studenter og aktive trenere over 18 år.</p> <p> Videre prosess avtales mellom flere i styret.</p> <p>Hedevig har siste arbeidsdag 31. august. I mellomtiden må styret og klassekapteiner fordele oppgavene. Hun har dokumentert sine oppgaver og løse tråder som må følges opp.</p>	Tarjei
<b>Materiell:</b> Båter Brygger Annet (dugnad)	<p>Jollebrygge og Fevabrygge er i svært dårlig stand og må byttes. Einar henter inn tilbud og priser.</p> <p>Løsning på nøkkelproblematikk. Det kan være aktuelt å bytte ytterdør på Sarbuvollen. Einar henter inn priser. Må være kompatibel med Yale Doorman.</p> <p>Videre kjøp av følgebåter: Einar sjekker pris på litt større båt med større motor. Og kommer opp med hva som kan selges ...</p> <p>En del «småting» må kjøpes inn. Einar holder kasserer løpende orientert på kostnader.</p>	Einar S

<b>Skagen Race:</b>	Avtaleutkast 12.2022 med vedlegg 1-3 ble gått gjennom. Styret hadde flere innspill og ønsker til endringer og presiseringer. Om disse er ok for Sportspartner, så kan kontrakten signeres. Hans Jakob noterte endringene og tar de med Lars W.	Hans Jakob Marius
<b>Regatta:</b>	Status T&H DH-serien høstserie startet igår, den 15. aug T&H Serieeilas starter imorgen , den 17. aug Serieeilaser for Snipe og IF har startet opp Vikingsnipen / Vikingknarr 10-11 sept - Påmelding åpnet i SRS Klubbmesterskap joller Høstcup 15-16 okt, Vidar Utne regattasjef, regner med at styret stiller? Flere må stille for å lære av Vidar.	Alle
<b>Sommerleir:</b>	Nådd mål på antall deltagere.	Alle
<b>Marked</b>	Inget nytt	Alle
<b>Kontrollutvalget</b>	Møte med kontrollutvalget 25. august, EN og SME møter. Kontrollutvalget skal ha alle tilganger.	Marius og Erik N
<b>Annet</b>	<p><b>Brygger</b></p> <p>Gjennom sommeren har vi blitt oppmerksom på forslaget fra Sarbuvollen båtforening om å legge 130 båtplasser foran lokalene våres på Sarbuvollen og i realiteten stenge for seiling i området. Reidar, Hillevi, Erik og Marius har hatt møte med Terje Hagen i kommunen. Vi har fått klart frem at en slik løsning vil stenge ned aktiviteten hos oss.</p> <p>Vi ble enige om å komme opp med e nytt forslag. Forslaget vårt er å flytte hele utvidelsen til vår utleiebrygge, og sørvestover. Tegninger utarbeidet av Espen R skal målsettes og teknisk løsning samt annen informasjon skal sendes kommunen innen 25. august. Vi spiller også inn forslag om å plassere ca 100 båtplasser i Rolfsbukta for å etablere vårt område der. Delvis utarbeidet dokument kommuniseres med Sarbuvollen båtforening. Forslaget er at dette driftes av Sarbuvollen båtforening. Målet er at BS sitter igjen med 40-50 plasser etter den midlertidige flyttingen er over (anslått 3 år fra i vinter).</p> <p>Leie av plasser for Sniper Må følges opp.</p>	Einar Hillevi Reidar Espen R Andre ved behov
<b>Møter i krets / forbund:</b>		
<b>Deadline Seilmagsinet 2022</b>		
Deadline: 25.mai, 07.jul, 15.sep, 17.nov.		

Spørsmål: Axel Nissen-Lie, axel@seilmagasinet, mob 91560485

**Møtekalender:**

Neste styremøte 13.09.2022, med mulighet for Teams. Ved fint vær drar vi ut på Yre og grillr. Videre datoer: 11.10.22, 8.11.22 og 13.12.22

**Alle møter starter kl. 18:00.**